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»شنل« روسیه به ایران نرسید
نمایش »شنل« به کارگردانی یوسف رایخلگاوز 
بین الملل  بخش  به  راه یافته  اثر  روسیه،  از 
جشنواره بین المللی تئاتر فجر بود که اجرای آن 

به دلایل فنی لغو شد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
جشنواره تئاتر فجر، نمایش »شنل« از کشور 
روسیه که قرار بود با یک تک اجرا در جشنواره 
بین المللی تئاتر فجر روی صحنه تالار اصلی تئاتر 
شهر اجرا شود، به دلیل تاخیر در اعلام موارد 

مورد نیاز برای این اجرا، به دلایل فنی لغو شد.
یوسف رایخلگاوز قرار بود با اجرایی متفاوت 
از نمایش »شنل« بر اساس داستانی از نیکلای 
و  چهل  در  روس  برجسته  درام نویس  گوگول 
یکمین جشنواره بین المللی تئاتر فجر شرکت کند 
که اجرای این اثر به دلیل طراحی صحنه و نیاز 
به تجهیزات پیچیده فنی و حجم بالای دکور مورد 
نیاز و همچنین تاخیر در اعلام و ارسال موارد 
مورد نظر برای این اجرا به ستاد جشنواره تئاتر 
امکان  از طرف گروه و عدم  یکم  و  فجر چهل 
دکور  برای ساخت  موارد لازم  این  فراهم سازی 
مورد نظر در زمان باقی مانده تا پایان جشنواره، 

لغو شد.
اساس جدول  بر  که  نمایش »شنل«  اجرای 
اجراها باید روز سه شنبه یازدهم بهمن در تالار 
اصلی مجموعه تئاتر شهر روی صحنه می رفت با 
توافق گروه اجرایی و دبیرخانه جشنواره به زمان 

مناسبی موکول شد.
چهل و یکمین جشنواره بین المللی تئاتر فجر 
حال  در  تهران  در  زارعی  کوروش  دبیری  به 
برگزاری است و اختتامیه آن ۱۱ بهمن ماه در تالار 

وحدت برگزار خواهد شد.

از  پر  سالی  ایران  سینمای  برای  جاری  سال  ایلنا،  گزارش  به 
اتفاقات، حواشی و ماجراهای مختلف بود که تأثیرات ماندگاری بر 
سینمای کشور داشت و کلیت سینما را بیش از هر چیز درگیر 
مسائلی کرد که ارتباطی با ماهیت اصلی سینما نداشت، تا جایی 
ایران در شرایطی قرار گرفته که حتی رئیس  امروز سینمای  که 
سازمان سینمایی تأکید می کند سال آینده سال رکود و بیکاری در 
سینما خواهد بود. که از قضا کاهش شدید میزان مخاطبان سینما، 
حواشی سیاسی و اجتماعی که جامعه سینما با آن درگیر شده، 
کاهش میزان تولید فیلم های سینمایی به دلیل مشکلات اقتصادی 
و حتی کاهش میزان تولیدات در شبکه نمایش خانگی نشان از 

پیش بینی درست محمد خزاعی برای سال آینده دارد.
به همین دلیل در سال ۱۴۰۲ انتظارات از سازمان سینمایی بیشتر 
از همیشه است و مدیریت سینما مسئولیت سنگینی در بحران 
پیش رو دارد. قطعاً برای محقق شدن این هدف بودجه و سرمایه 
نقش تعیین کننده ای دارد با این حال امسال با وجود افزایش ۴۰ 
درصدی بودجه کشور، بودجه سازمان سینمایی ۳۶ درصد افزایش 
داشته است. باید دید باوجود بحران های پیش رو، چه آینده ای برای 
سینما و هزاران سینماگر رقم خواهد خورد و سینمای ایران چگونه 

مسیری را برای ادامه ی راه پیش بینی می کند؟
در گفت وگو با چند تهیه کننده، از میزان بودجه تعیین شده برای 
سینما پرسیدیم و انتظارات از سازمان سینمایی برای نحوه هزینه 

بودجه ی پیش بینی شده که در ادامه می خوانید:
بخش خصوصی سلایق خودش را دارد باید به آن تن داد

حبیب اسماعیلی )تهیه کننده سینما( در گفتگو با ایلنا اظهار 
داشت: برای همه ما مشخص است که سال آینده با تورم بیشتری 
مواجه خواهیم بود و در این شرایط به نظر؛ لازم است دولت به 
حوزه فرهنگ و هنر نگاه ویژه ای داشته باشد و در حوزه سینما نیز 
رئیس سازمان سینمایی بهتر است بیش از هر چیز به اولویت ها 
توجه داشته باشد و مسائلی چون ساخت سینماهای جدید را برای 

سال آینده کنار بگذارد.
اسماعیلی خاطرنشان کرد: بارها گفته می شود که میزان تعداد 
سالن های ایران بسیار اندک است در حالی که اگر نگاهی دقیق تر 
داشته باشیم، متوجه می شویم درصد زیادی از فروش سینمای 
ایران محدود به نهایتاً ۳۰ سینما می شود و اکثر سالن ها در طول 
سال خالی هستند. در این شرایط ما باید از داشته هایمان حمایت 
کنیم. برای سال آینده که سینما با کمبود بودجه مواجه است و تورم 
اقتصادی همچنان ادامه خواهد داشت، بهتر است برای مناطقی که 

سینما وجود ندارد، از سینمای سیار استفاده شود.
تاریخی  آثار  و  مقدس  دفاع  فیلم های  به  قطعاً  ما  افزود:  وی 
مذهبی نیاز داریم اما این فیلم ها به لحاظ اقتصادی نمی توانند 
آورده ای برای سینمای ایران داشته باشند و بهتر است برای سال 
آینده تولید این آثار محدود شود. به نظر من ما با بحران کمبود 
تولید مواجه خواهیم بود و در این شرایط دولت موظف است که به 
با  تعامل  در  و  باشد  داشته  توجه  سینماگران  ضعیف تر  اقشار 
نهادهای مختلف مشکل بیمه آن ها را حل کند چراکه سینما برای 

سال آینده به حمایت جدی دولت نیاز دارد.
این تهیه کننده در ادامه گفت: با توجه به وضعیت اقتصادی که 
سینما دارد بهتر است دولت برای سال آینده در صدور مجوزها نگاه 
بازتری داشته باشد تا کسانی که می توانند سرمایه ای وارد سینما 
کنند و بخش خصوصی قدرتمند امکان تولید فیلم داشته باشند. 

بیش از هر چیز بهتر است به فیلم های مخاطب پسند توجه شود تا 
این دوران را با اکران این آثار و بیشترین درآمدزایی بگذرانیم.

اسماعیلی تصریح کرد: اینکه سینما امروز نیازمند بودجه دولتی 
شده، اتفاقی است که در سال های اخیر رخ داده وگرنه دورانی 
با بودجه شخصی ساخته می شدند و  را به یاد دارم که فیلم ها 
هیچکس هم از دولت انتظار کمک نداشت. دولت باید کاری کند 
که سینما به همان روزها برگردد. کسانی که عمرشان را در این حرفه 
گذاشته اند بیشتر از حتی مدیران دولتی دلسوز سینما هستند و 

برای زنده ماندن سینما تلاش می کنند.
وی افزود: از آنجا که بخش خصوصی دغدغه بازگشت سرمایه 
اینکه  بدون  تا  برگردد  بودجه اش  که  فیلمی می سازد  قطعاً  دارد 
نیازی به حمایت های دولت باشد سینما به مسیر خود ادامه دهد 
و دولت هم فرصت داشته باشد مانند همه جای دنیا بودجه صرف 

زیرساخت ها بکند.
این تهیه کننده در پایان گفت: سینما متأسفانه مورد هجمه های 
اگر مشکلاتی مثل  بسیاری قرار گرفته که مستحق آن نیست. 
دخالت نهادهای مختلف در سینما و حاشیه سازی های بی مورد و 
برخی سختگیری ها کنار گذاشته شود مطمئن باشید ارتباطی بین 
سینما و مردم ایجاد می شود که همین ارتباط موفقیت سینما را 

تضمین می کند و دیگر نیازی به حمایت های دولت وجود ندارد.

تولیدات سینمای ایران نیازمند قراردادهای منطقی هستند
این  واقعیت  ایلنا گفت:  به  )تهیه کننده سینما(  امیر سمواتی 
داشته  انتظار  نمی توانیم  نکند،  فرهنگ مان رشد  ما  تا  که  است 
باشیم شرایط اجتماعی و سیاسی مان رشد کند. به طور کل اساس 
پیشرفت فرهنگ قوی است و به همین دلیل انتظار می رود که 
حاکمیت روی فرهنگ سرمایه گذاری خوبی داشته باشد. اگر نگاهی 
به یک سال گذشته داشته باشیم متوجه یک جریان تبلیغاتی علیه 
جمهوری اسلامی هستیم که اتفاقاً بسیار تأثیرگذار هم بودند و 
این نشان می دهد که تبلیغات چقدر در جهان امروز حرف اول را 
می زند. ما در حال حاضر باید به همین موضوع توجه داشته باشیم 
و بدانیم هنرمندان سربازان اصلی کشور هستند و هر چقدر این 

سربازان حمایت  شوند، نتیجه خوبی برای کشور حاصل می شود.
سمواتی تصریح کرد: آنچه ما به عنوان اپوزیسیون می شناسیم 
هم در واقع با سرمایه گذاری کارشان را انجام می دهند و درآمدهای 
خودشان را دارند. در عصر حاضر سرمایه حرف اصلی را می زند و 
وقتی نگاه می کنیم که برای سال آینده بودجه سازمان سینمایی تنها 
۳۶ درصد افزایش داشته علامت سوالی برایتان ایجاد می شود که آیا 

واقعاً به حساسیت امر فرهنگ و هنر توجه می شود؟
وی افزود: حتی اگر تا ۴ برابر بودجه نهادهای فرهنگی بالا برود 
بازهم مطلوب نیست چراکه از اول بودجه کم تعیین شده و باید به 

طور کل تجدیدنظری درباره آن صورت بگیرد. ما هرقدر در فرهنگ 
هزینه کنیم در زمینه های مختلف می توانیم پیشگام باشیم حتی 
زمینه فضای امن جامعه. برای تعیین تأثیر فرهنگ بر دیگر زمینه ها 
نیروی  مدیرکل  قالیباف  آقای  که  می کنم  اشاره  سالی  تجربه  به 
انتظامی شد و ما شاهد بودیم که با چه حجم تبلیغاتی کار خود را 
آغاز کرد که اتفاقاً بسیار تأثیرگذار بود. اگر برای نهادهای فرهنگی 
بودجه های مناسبی در نظر گرفته شود، بسیاری از مشکلات حل 

خواهد شد.
این تهیه کننده در ادامه گفت: فکر می کنم در حوزه سینما باید 
شبیه قراردادهای پیمانکاری که در ساخت و سازها انجام می شود، 
عمل کرد. ما با یک نهاد برای ساخت یک فیلم سینمایی قرارداد 
می بندیم یا بودجه ای را برآورد می کنیم و بعد در عمل که قرار 
می گیریم با توجه به تورم بودجه ساخت چندین برابر می شود. 
در حوزه ساخت و ساز کاری انجام می دهند و آن اینکه درصد 
مشخصی برای هر سال تعیین می کنند به عنوان مثال وقتی شما 
پروژه تولیدتان طول می کشد به میزانی که تعیین شده، مثلاً ۶ 
ماهه یا یک ساله به طور اتوماتیک ۱5 تا ۲۰ درصد به قرارداد اضافه 
می شود. من فکر می کنم باید در قراردادها روالی منطقی در تولید 

شکل بگیرد.
وی افزود: اگر قرار است ما در حوزه فرهنگ آینده نگر باشیم، باید 
بپذیریم با این ارقام اتفاق خاصی برای سینما رخ نمی دهد. در حال 
حاضر بخش خصوصی برای تولید دچار مشکل شدیدی است و 
به حمایت سازمان سینمایی نیاز دارد و سازمان هم با این بودجه 
نمی تواند برای بخش خصوصی کاری انجام دهد. در حال حاضر 
وضعیت اقتصادی در سینما به قدری بد است که سرمایه گذار حاضر 
به هزینه بودجه برای تولید فیلم نیست چراکه به جای تولید فیلم هر 
کار دیگری انجام دهند درصد ریسک از دست دادن سرمایه برایش 
پایین تر است. باید بودجه سازمان سینمایی منطقی تر باشد و باید 
بپذیریم تا سرمایه گذاری درستی در حوزه فرهنگ و سینما صورت 

نگیرد، نمی توان انتظار داشت اتفاق خاصی برای سینما رخ دهد.
تهیه کننده فیلم سینمایی »دربند« در ادامه تأکید کرد: ما وقتی 
از بودجه سازمان سینمایی حرف می زنیم به این معناست که از 
بودجه کل سینمای ایران در سال آینده صحبت می کنیم. در این 
تنها  بپذیریم بخش خصوصی  ما نمی توانیم  اقتصادی  وضعیت 
اصولا سینمای بخش خصوصی  کار می کند،  بودجه خودش  با 
با  هم تا حدی دولتی است. میزان فیلم هایی که در طول سال 
و  است  اندک  بسیار  می شوند،  ساخته  شخصی  کاملاً  بودجه 
اصلاً در حدی نیست که بتوانیم آن  را معیار قرار دهیم. اصولا 
سینما هنر گرانقیمتی است. در دنیای هالیوود هم وقتی شما از 
کمپانی های بزرگ می گویید عملکرد همه آن ها بر پایه سیاست های 

دولت هایشان است و حاکمیت پشت سینما را خالی نمی کند.
سمواتی در پایان اظهار کرد: ازسویی کم شدن میزان تولیدات 
سینما به معنای ایجاد بیکاری در قشری از جامعه است و اینکه 
سازمان  می شوند.  روبرو  معیشتی  مشکلات  با  سینما  اهالی 
به  نگاه  باشد. پس  باید تمهیدی برای موضوع داشته  سینمایی 
فیلمسازی باید تغییر کند و دولتمردان باید از ساخت فیلم های 
گرانقیمت با بودجه های سنگین فاصله بگیرند و از ساخت فیلم های 
ارزان حمایت کنند، اینگونه هم موج جدیدی از جوانان وارد سینما 
می شوند و هم قشر بیشتری از سینماگران سال آینده مشغول کار 

خواهند شد.

چرا روند تولید کند و استقبال از اکران کم است؟

وج از بحران سینما راه های خر
نوسانات ارزی و پیش بینی افزایش ۳۶ درصدی بودجه برای سینمای ایران در سال آینده، نگرانی ها از کند شدن روند تولید در 
سینمای ایران را جدی تر از همیشه کرده است. راهکار سینماگران و سازمان سینمایی برای عبور از بحران پیش رو چیست؟ چند 

تهیه کننده سینما پیشنهادات خود را با ایلنا در میان گذاشتند.

با توجه به 
وضعیت 
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آینده در صدور 

مجوزها نگاه 
بازتری داشته 

باشد تا کسانی 
که می توانند 

سرمایه ای وارد 
سینما کنند

معاون تنظیم بازار و توسعه کسب و کار ساترا درباره انتقادها مبنی بر 
وضعیت تنظیم گری »وی او دی« ها و نامه یکی از نمایندگان مجلس به 
دبیر مرکز ملی فضای مجازی که عنوان کرده بود »از ابزار اینماد و بستن 
درگاه بانکی سیستم های VOD استفاده سلیقه ای شده است«، تاکید کرد: 
کاربران حق دارند بدانند برای تماشای یک فیلم یا سریال در یک پلتفرم 
چقدر هزینه می دهند و در این مسیر نمایندگان محترم قاعدتاً مدافع 

حقوق مردم خواهند بود.
محمدحسن خلعتبری، معاون تنظیم بازار و توسعه کسب و کار ساترا در 
گفت و گویی با ایسنا، درباره انتقادها مبنی بر وضعیت تنظیم گری »وی او 
دی« ها و اتفاقی که چندی قبل در قبال بستن درگاه بانکی یکی از سیستم 
های VOD صورت گرفت و مخاطبان برای چند ساعت امکان خرید اشتراک 
نداشتند، گفت: این اقدام از سوی ساترا در راستای حمایت از حقوق مردم 
و کاربران صورت گرفت و نمایندگان محترم مجلس نیز قاعدتاً مدافع حقوق 

مردم خواهند بود.
ابلاغ دستورالعمل ۹۶ بندی ارتباطات تجاری در سال ۱۴۰۰

وی با اشاره به عملکرد ساترا طی دو سال گذشته برای پر کردن خلأ موجود 
در حوزه تنظیم گری تبلیغات در فضای مجازی، اظهار کرد: ما شروع به 
تدوین و گردآوری دستورالعمل تبلیغات تجاری کرده ایم. نحوه تدوین این 
دستورالعمل اینگونه بود که اسناد بین المللی را بررسی کردیم، با فعالان 
صنعت و برخی از اصحاب رسانه و دانشگاهیان سلسله نشست هایی برگزار 
شد. مطالعات تطبیقی انجام دادیم که اسناد آن قابل انتشار است. در 
نهایت به اجماعی رسیدیم که در جاهای مختلف دنیا برای تبلیغات در 
فضای مجازی چه چهارچوب هایی را در نظر گرفته اند. حاصل این کار 
یک دستورالعمل ۹۶ بندی به نام دستورالعمل ارتباطات تجاری بود. این 
دستورالعمل در سال ۱۴۰۰ به فعالان صنعت و رسانه ها ابلاغ شد و هم 
اکنون روی سایت ساترا قابل دسترس است. بدیهی است قدم بعد از تدوین 
دستورالعمل نظارت بر حسن اجرای آن و ایجاد ضمانت اجرا برای آن است.

ادعای رفتار سلیقه ای با پلتفرم ها دقیق نیست
معاون تنظیم بازار و توسعه کسب و کار ساترا در عین حال گفت: البته 
بیشتر فعالان محترم صنعت، همکاری مناسبی در این زمینه داشته اند. 

حتی برخی که با ساترا در حوزه های دیگر شاید تعامل مناسبی نداشته اند 
در این زمینه و تا این لحظه قبل از اعمال سازوکار اجرایی نسبت به رفع 
دغدغه های موجود اقدام کرده اند. صرفاً یک مورد به اعمال سازوکار اجرایی 
رسیدیم. پس از چند شکایت مردمی و چند نوبت نامه نگاری، زمانی که 
پاسخی دریافت نشد، شکایت در پنل اینماد به صورت قانونی ثبت شد. در 
حدی که اطلاع دارم در این مجموعه محترم نیز دقت قابل توجهی صورت 
می پذیرد و چندین نوبت تلاش می شود با رسانه تعامل و همکاری شود. اما 
اگر باز هم هیچ اقدام حتی در حد اعلام نظر مخالف از طرف رسانه صورت 
نپذیرد، بدیهی است که در هر کشوری و هر ساختار سیاسی و نظارتی حتی 
در مدل های نظارتی پسینی سازوکار اجرایی فعال می شود. البته در این 
زمینه پس از اینکه این سازوکار فعال شد، با نظر ریاست محترم ساترا و 
هماهنگی به عمل آمده با رسانه محترم مسئله به وجود آمده پس از چند 

ساعت مرتفع شد.
وی درباره تعامل ساترا با وزارت صمت برای بستن درگاه بانکی پلتفرم 
های متخلف، تصریح کرد: طبیعتاً زمانی که اینقدر دقت شده است و 
دستورالعمل با تعامل خود فعالان و دانشگاهیان نوشته شده و نامه نگاری 
هم صورت پذیرفته است، ادعای رفتار سلیقه ای دقیق نیست. از اینکه دو 
بخش از حاکمیت در مسئله ای با هم همگرا عمل کردند باید خوشحال بود. 
همگرایی حلقه مفقوده معضلات کشور است. نه تنها بخش های حاکمیت 
که حاکمیت با بخش خصوصی نیز در مواردی در فضای مجازی می تواند 
همگرا عمل کند. برنده این هماهنگی و همگرایی در نهایت مردم و فعالان 
صنعت هستند. در عین حال در شرایط کنونی فعالان محترم صنعت به 
منظور تعامل و همکاری بیشتر لازم است تعامل هوشمندانه تری با تنظیم 
گر داشته باشند. معنای تعامل با تنظیم گر این نیست که هر چه ما بگوییم 
آن ها انجام دهند. برعکس منظور از تعامل این است که تجربیات خود را 

در اختیار ما بگذارند.
همچنین قرار بود امروز، شنبه، 8 بهمن ماه هم نمایش »قطار باقوره« از 
اردن در جشنواره روی صحنه برود اما به دلیل مشکلی که برای صدور ویزای 
این گروه نمایشی رخ داد، این اجرا نیز لغو شد و حالا نمایش »کمدی الهی« 

از کشور تونس به جای این نمایش اجرا می شود.

پلتفرم ها از ما انتظار رفتار عادلانه دارندیکی از معاونان ساترا:

پلاک  شماره  متالیک  ذغالی  1۳۸1رنگ  مدل  زانتیا  سواری  سبز  برگ 
1۳۶ب4۷ ایران 49شماره موتور 02001۳91شماره شاسی S15122۸0101252به 

نام زهرا بی بی فرخان مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد

1۳ن۳11ایران  شهربانی  شماره  به  پراید  خودرو  کارت  مفقودی  آگهی 
۳۸وشماره شاسی NRPC431100D5749364 وشماره موتور 4923316به 

رنگ سفید مفقود گردیده .

سند فاکتور فروش کامیونت ون نیسان رنگ آبی روغنی مدل 1۳۸۶شماره 
پلاک ۳۸۶د۳5 ایران 49شماره موتور 4222۳2شماره شاسی K1۳۳۳1۸به 

نام سولماز اکبری علی آباد مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد

آگهی تحدید حدود اختصاصی پلاک ۳/۶۷۶ در اجرای تبصره ماده 
1۳قانون تعیین تکلیف ، تحدید حدود یک قطعه زمین مزروعی به 
پلاک ۶۷۶ فرعی از ۳اصلی به مساحت 15000 متر مربع به نام خانم 
عالیه عطائی فرزند عطا واقع در قطعه 1بخش 5دوگنبدان روستای 
سربیشه ساعت 9صبح روز چهارشنبه مورخه 1401-12-0۳ در اداره 
ثبت اسناد و املاک دوگنبدان حضور برسانید . لذا به موجب این آگهی 
به کلیه مجاورین و همچنین سایر اشخاص اعلام میگردد چنانچه 
اعتراضی دارند از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدید حدود به مدت یک 
ماه اعتراض خود را اداره ثبت ارائه و رسید عرض حال جهت رسید به 
مراجع صالحه قضایی ارائه نمایند . در غیر اینصورت هیچگونه اعتراضی 

از آنان پذیرفته نمی شود .
تاریخ انتشار : 1401/11/09

م الف :141/1۷۶
رئیس ثبت دوگنبدان 
 علیدوست یاری زاده

 1-نام دستگاه مناقصه گزار: شهرداري رضوانشهر
2-شرح مختصر موضوع مناقصه و میزان سپرده

 حجم سرمایه گذاری نوع قراردادآورده سرمایه گذارعنوان  پروژه
) به ریال(

BOLT 58/753/100/000هزینه ساخت و راه اندازیتابلوهای تبلیغاتی شهر رضوانشهر

3-تاریخ چاپ آگهی : نوبت اول 1401/11/09 و نوبت دوم 1401/11/10.
4-هزینه خرید اسناد: قیمت تهیه اسناد 2/000/000 ریال است که باید به حساب  0105585351006 به نام درآمد شهرداری رضوانشهر، نزد بانک ملی، واریز گردد.

5-تضمیــن شــرکت در فراخــوان بــر اســاس آییــن نامــه تضمیــن معامــات مشــارکت عمومی-خصوصــی  بــه مبلــغ 1/175/000/000 ریــال بــه صــورت ضمانــت نامــه بانکــی )مــدت اعتبارســه مــاه( یــا واریــز نقــد 
بــه حســاب ســپرده بــه  شــماره 0105585407005 بانــک ملــی، بــه نفــع شــهرداری رضوانشــهر.

6- مهلت خرید اسناد :  برای کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی از تاریخ درج آگهی نوبت دوم  1401/11/10 الی 1401/11/16
7-مهلت و محل تحویل پاکات: شرکت کنندگان می بایستی تا ساعت 14:30 روز  یکشنبه مورخ 1401/11/30 پاکات مهر و موم شده را به  واحد امور قراردادها یا حراست، شهردلری رضوانشهر، تحویل نماید.

8-ساعت ، روز و محل قرائت پیشنهادها : گشایش پاکات جهت ارزیابی فنی ساعت 12 ظهر روز دوشنبه مورخ 1401/12/01 در محل دفتر شهردار، شهرداری رضوانشهر.
ضمنا پاکات مالی شرکت کنندگانی که امتیاز لازم را کسب کرده باشند همان روز در همان مکان بازگشایی خواهد شد 

9- محل خرید اسناد : 
واحد امور قراردادها، شهرداری رضوانشهر.

10-مدت اعتبار پیشنهادهاي مناقصه : سه ماه از تاریخ بازگشایی پیشنهاد قیمت
11-هزینه انتشار آگهی به عهده برنده مناقصه میباشد.

12-شهرداري در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار است.
13-بدیهی است شرکت در مناقصه و ارائه پیشنهاد به منزله قبول شرایط شهرداري است. 
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آگهی مناقصه عمومی یک مرحله اي جذب سرمایه گذار  نوبت اول

انجمن صنفی  کارفرمایی صنف مشاورین املاک استان البرز
بــه اســتناد مــاده ۱۳۱ قانــون کار و آییــن نامــه مصــوب هیــات وزیــران، انجمــن صنفــی بــا عنوان 
فــوق در شــرف تاســیس میباشــد . کلیــه کارفرمایــان شــاغل در صنــف مزبــور در صــورت تمایــل 
بــه عضویــت ، از تاریــخ انتشــار ایــن اطلاعیــه ظــرف 7 روز مــی تواننــد درخواســت کتبــی خــود 
ــاه پــلاک 52   ــوار ارم – بیــن بانــک تجــارت و بانــک رف ــه نشــانی کــرج – مهــر شــهر – بل را ب

یاشــماره ۳۳۳40959  ارســال یــا فاکــس نماینــد.
هیات مؤسس :

۱ - محمد مهرزاد -2 مریم قمی ۳- مهدی سعده

نماینده هیات مؤسس : مهدی سعده تلفن: ٠٩١٢١٦١٢٨١٠  207

اطلاعیه پذیرش عضو

در اجــرای مــاده ۹۵ اصلاحیــه قانــون تجــارت و پیــرو درخواســت یــک پنجــم ســهامداران بدینوســیله 
از کلیــه ســهامداران محتــرم شــرکت مــرغ واروک دعــوت میشــود تــا در جلســه مجمــع عمومــی عــادی 
بطــور فــوق العــاده کــه در ســاعت 11 صبــح روز دوشــنبه مــورخ 1401/11/24 در محــل قانونی شــرکت 
واقــع در ســنندج - میــدان جهــاد - جــاده دوشــان - بالاتــر از همیــاری شــرکت مــرغ واروک تشــکیل 

خواهــد شــد حضــور بهــم رســانند.
دستور جلسه : 

انتخاب هیات مدیره
بازرس قانونی اصلیانتخاب بازرسین اصلی و علی البدل

 موسسه حسابرسی و خدمات مدیریت ممیز  

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 
شرکت مرغ واروک )سهامی خاص( به شماره ثبت ٤٩٠ 

ثبت سنندج و شناسه ملی  1٠61٠٠31٩65

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

ــی و  ــی اراض ــت ثبت ــف وضعی ــن تکلی ــون تعیی ــوع قان ــات موض ــماره 140160306271003003 هی ــر رای ش  براب
ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک مشــهد منطقــه پنــج تصرفــات مالکانــه 
ــد مهــدی شــماره شناســنامه 50690 صــادره از   ــای وحیــد رضــا ســرایدارچی طوســی  فرزن بلامعــارض متقاضــی اق
در ششــدانگ یکبــاب گلخانــه  بــه مســاحت 53447/90 متــر مربــع قســمتی از پــلاک 152 اصلــی بخــش 9 واقــع در 
جــاده کلات اراضــی گــراب کــه از مالــک رســمی شــوکت مربــی هــروی و محمــد حســن قصابــی محــرز گردیــده اســت 
. لــذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه فاصلــه 15 روز آگهــی مــی شــود در صورتــی کــه اشــخاص 
نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه 
مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید، ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم 
اعتــراض، دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نماینــد. بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و 
عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهــد شــد. م الــف:  348   تاریــخ انتشــار نوبــت اول : 

ــت دوم : 1401/11/09     ــخ انتشــار نوب 1401/10/24 تاری
بشیر پاشائی – رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد  ۳۳79 


